



第二十六屆家長教師會周年會員大會

主席致詞

尊敬的各位家長、校長、老師和家教會委員：

我非常榮幸能夠在明愛胡振中書院東涌新校舍，以家教會主席的身份向大家致辭。首先，感謝各位家長和委員對我的信任和支持。同時，衷心感謝歐校長、蕭副校長以及所有教職員的協助和支持，沒有你們的配合，我們無法順利開展各項活動。

家教會的核心使命是促進家長、學校和學生之間的緊密合作與有效溝通，為推動學校的持續發展和學生的全面成長奠定堅實基礎。在過去的一年裡，我們共同努力，成功舉辦了多場有意義的活動，如郊遊和手工藝工作坊等，這些活動極大地豐富了學生的校園生活，也促進了家長與學校之間的了解和互動。

其中，香港仔郊遊活動不僅為學生提供了親近自然、放鬆身心的機會，也增進了家長和孩子之間的親子關係。家長們在活動中表現出極大的熱情和參與度，積極協助組織和安排，使得每一次郊遊都能夠順利進行並充滿歡笑與快樂。

此外，手工藝活動讓學生們在動手實踐中激發創造力和想像力，同時也讓家長們有機會與孩子們共同創作，享受親子合作的樂趣。這些活動不僅提高了學生們的動手能力和藝術素養，也加深了家長對孩子們的理解和關愛。

我要特別感謝所有參與這些活動的家長、老師和委員，正是因為你們的無私奉獻和辛勤付出，這些活動才能取得圓滿成功。每一位家長的參與和支持，都是對我們工作的極大鼓勵和肯定。未來，我們將繼續努力，舉辦更多豐富多彩的活動，為學生們創造更加充實和有趣的校園生活。

我們深知，現代教育環境變化迅速，學生的需求也在不斷發展和變化。作為家教會，我們將繼續與學校密切合作，共同制定和實施有針對性的教育計劃，確保學生能夠得到全方位的發展，成為具備社會責任感和創造力的優秀人才。在新的一年裡，我們希望能夠提供更多的學術和教育資源，舉辦更多有益的家長講座和座談會，促進家長和學校之間的交流與合作。



26th Parent – Teacher Association AGM

Chairperson's Speech

Dear parents, principal, teachers, and members of the Parent-Teacher Association,

I am deeply honored to address everyone at the new Tung Chung campus of Caritas Wu Cheng-chung College as the Chairperson of the Parent-Teacher Association. First of all, I would like to thank all the parents and committee members for their trust and support. At the same time, I would like to express my heartfelt gratitude to Principal Au, Vice Principal Shiu, and all the staff members for their assistance and support. Without your cooperation, we would not have been able to successfully carry out various activities.

The core mission of the Parent-Teacher Association is to foster close collaboration and effective communication among parents, the school, and students, laying a solid foundation for the school's continuous development and the holistic growth of students. Over the past year, through our collective efforts, we successfully organized several meaningful activities, such as outings and handicraft workshops. These activities greatly enriched the students' school life and enhanced understanding and interaction between parents and the school.

Among them, the outing to Aberdeen not only provided students with an opportunity to connect with nature and relax but also strengthened the parent-child bond. Parents demonstrated tremendous enthusiasm and participation during the event, actively assisting with organization and arrangements, ensuring that every outing was carried out smoothly and filled with joy and laughter.

Additionally, the handicraft activities inspired students' creativity and imagination through hands-on practice. These workshops also gave parents the chance to collaborate with their children, enjoying the fun of parent-child teamwork. These activities not only improved students' practical skills and artistic appreciation but also deepened parents' understanding of and care for their children.

I would like to express my heartfelt gratitude to all the parents, teachers, and committee members who participated in these activities. It is your selfless dedication and hard work that made these events a great success. Every parent's involvement and support are a tremendous encouragement and affirmation of our efforts. Moving forward, we will continue striving to organize more diverse and enriching activities to create a more fulfilling and enjoyable school life for our students.

We deeply understand that the modern educational environment is changing rapidly, and students' needs are constantly evolving. As the Parent-Teacher Association, we will continue to work closely with the school to jointly develop and implement targeted educational plans, ensuring that students can achieve well-rounded development and grow into outstanding individuals equipped with social responsibility and creativity. In the coming year, we aim to provide more academic and educational resources, organize more beneficial parent seminars and forums, and further promote communication and collaboration between parents and the school.